
Bijeenkomst Bewonersklankbordgroep iDOP Riel 

25 september 2013 
 

Aanwezig: Jozef van der Corput (voorz.) 

                   Frans Loots 

                   Martin Hermans 

                   Ilse Hoeks 

                   Coen van Gorp 

                   Inge Spijkers (Gemeente) 

                   Herbert van Gent (Provincie) 

                   Cees de Jong (secr.) 

Afwezig:    Weth. Jan van Groenendaal (met bericht) 

                   Toon Schellekens (met bericht) 

 

Opening en mededelingen 
De heer van Gent van de Provincie stelt zich voor als opvolger van de heer Hans van de Wiel. 

Hij houdt zich bij de provincie bezig met leefbaarheidsprojecten, die momenteel gelden als 

alternatief voor de iDOP's. Deze worden in regionaal en subregionaal verband opgezet met het 

accent op burgerparticipatie en bij voorkeur zonder gemeente. Per 1 november a.s. zal de tweede 

ronde starten. Hij wijst ook op de “dorpenderby” waarbij het accent ligt op het item “sport”. 

Hij meldt dat Gedeputeerde Mevr. Van Haaften definitief aanwezig zal zijn bij de officiële afsluiting 

van iDOP Riel in januari 2014.  

 

Verslag van de bijeenkomst van 12 juni 2013 
In het verslag staat dat Lijst Riel-Goirle als wens de de serre-achtige uitbouw van de Leybron heeft 

ingebracht in het kader van de jaarrekening. Dit moet niet de lijst Riel-Goirle zijn, maar 2 leden van 

het College. 

Inmiddels heeft een bijeenkomst plaatsgevonden waarbij is afgetast op welke manier Contour de 

Twern meer kan betekenen voor de inzet van vrijwilligers in Riel en in de Leybron. Een verslag 

hiervan zal nog volgen. 

Het project Frank van Oirschot (ontwikkeling pand) aan het Dorpsplein loopt. In het kader van 

“welstand” is nog een aanpassing nodig. 

 

Stand van zaken projecten 
Alle zienswijzen met betrekking tot de herontwikkeling van het Dorpsplein e.o. zijn door de 

Gemeente behandeld en beantwoord. Inmiddels is – na de kermis- begonnen met de werkzaam- 

heden.  

Voor wat betreft de aanpassing/verbetering van de accommodatie ontmoetingscentrum de 

Leybron valt er nog wat huiswerk te verrichten. Het College wil medewerking verlenen onder 

voorwaarde van een verdere financiële detaillering:  Nieuwe kostenramingen, wie betaalt wat en 

eventuele bijdragen vanuit de Rielse gemeenschap. De taak is dus  een nieuwe versie van de 

kostenraming en de inzetbare financieringsbronnen en dat, met een goede onderbouwing, voor 1 

oktober a.s. Er is nog enig iDOP-budget dat inzetbaar is voor voorbereiding en onderbouwing. 

Inmiddels zijn door het SCAR maatregelen doorgevoerd ter bezuiniging. Het SCAR vindt het niet 

echt motiverend wanneer die bezuinigingen ten goede moeten komen van de gemeente, omdat 

immers alles ten goede komt van de gemeente als eigenaar van de Leybron. Over een en ander zal 

naar verwachting worden beslist in de Raad van 10 december a.s.  

Sportpark de Krim is voor het grootste gedeelte gereed. De verlichting van de velden (hogere 

lichtmasten) is in procedure en wanneer alles goed gaat kan de verlichting in december worden 

gerealiseerd. 

De verwendag zal plaats vinden op 10 oktober a.s. aanvang 10.30 uur. De uitnodigingen zijn huis-

aan-huis verspreid en de verwachting is een grote deelname. 



De beslissing over de Brede School, nieuwbouw en programma wordt genomen in de 

Gemeenteraad van 29 oktober a.s. De directie van de school is zeer actief waar het gaat om het 

organiseren van allerlei samenwerking. Zo worden o.a., in samenwerking met de Harmonie en 

Factorium, workshops voor de kinderen georganiseerd met 6 instrumenten. Er zijn al 18 

aanmeldingen voor deelname. In het kader van de exploitatie van niet-schoolse ruimten zoekt de 

“Brede School”naar een derde partij. Ook het SCAR is hiervoor benaderd. Het SCAR is wel bereid 

tot samenwerking, maar er zal eerst meer duidelijkheid moeten komen over hoe en wat. 

De aanpassing van de entree's van Riel verloopt niet helemaal zoals gewenst. De gemeente is nog 

in overleg met de uitvoerende aannemer over de coating van de brug over de Tilburgseweg om het 

gewenste resultaat alsnog te bereiken. Wellicht kan een creditering van een bedrag worden 

bewerkstelligd. 

Ook is er nog overleg over de realisatie van de informatieborden aan het Bels Lijntje. 

De sponsoring van de kunstwerken aan de entree's (keien op drager) door de Heidemij is van de 

baan. Zeer teleurstellend! Overleg met de Gemeente over eventuele andere financiële middelen 

heeft geleerd dat deze niet beschikbaar zijn. Het overgebleven iDOP-budget voor de aanpassing van 

de entree's is beperkt. Gelet op deze ontwikkelingen en in overleg met de Gemeente en met 

goedkeuring van de Bewonersklankbordgroep luidt het voorstel: In ieder geval bij de 4 entree's van 

het dorp omvangrijke en opvallende (kiezel)keien plaatsen op een geschikte basis (ter voorkoming 

van verzakking). 

Een van de belangrijkste wandelwegen is die over de Regte Heide. Het bestemmingsplan voor de 

aanleg is in procedure, maar er zijn nogal wat haken en ogen (natuur, cultuur, gebruiksverboden, 

aanlegvergunningen). Waarschijnlijk zal het traject verder gaan dan de iDOP-periode. 

Het gedeelte van de ommetjes achter het plan Heisteeg en langs het voetbalveld wordt weer hersteld 

wanneer de weg door het plan Heisteeg openbaar is. 

 

Voorbereiding afsluiting iDOP, januari 2014 
In januari zal het iDOP officiëel worden afgesloten in het bijzijn van de Gedeputeerde van de 

Provincie Noord-Brabant en het College van de Gemeente Goirle.  

Als lokatie voor de afsluiting wordt gekozen voor de Leybron (binnen) en het vernieuwde 

Dorpsplein (buiten). De uitnodigingen gaan uit van de Bewonersklankbordgroep. Op naam voor alle 

betrokkenen, een huis-aan-huis brief en een publikatie in Goirles Belang (incl. logo's Gemeente, 

Provincie, iDOP).  

Suggesties voor de invulling zijn o.a. een digitale presentatie over het verloop van het iDOP. 

Hiervoor zal een overzicht worden samengesteld (actie Cees). Door middel van een oproep in het 

Goirles Belang worden hiervoor personen gevraagd voor de samenstelling van zo'n presentatie 

(actie Inge en Katinka). Voor gestructureerde bewonersparticipatie en evaluatie is een budget van 

2500 Euro beschikbaar. Andere suggesties waren een opperstalmeester die e.e.a. aan elkaar kan 

praten, optreden Harmonie, warme worstenbroodjes. De provincie stelt slingers ter versiering 

beschikbaar met handjes die op scholen kunnen worden verfraaid.  

Een werkgroepje zal de eindpresentatie begeleiden (Jozef, Martin, Inge, Cees). Voorlopig worden 

daarvoor 2 overlegmomenten aangegeven ( Gemeentehuis 2 okt. 14.00 uur en 8 okt. 16.00 uur). 

De bedoeling was de afsluiting te laten plaatsvinden op donderdag 23 januari van 15.00 tot 17.00 

uur. In de vergadering kwam naar voren dat de voorkeur uitgaat naar een zondag, vanaf 11.00 uur, 

om zoveel mogelijk inwoners de gelegenheid te geven tot deelname. Dit zal worden overlegd met 

Mevr. Van Haaften (actie Herbert) en College (actie Inge). 

 

Volgende bijeenkomst van de bewonersklankbordgroep: 

                                    Woensdag 20 november 19.30 uur in de Leybron 
 

Cees de Jong (secr.) 

1 oktober 2013 

 



 

 


